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[Baunsgaard.] 
hvert fald fartbegrænsningen på de 50 km i 
timen kan gennemføres til broen. 

Justitsministeren (Hans Hækkerup): Jeg 
vil gerne over for det ærede medlem frem- 
hæve, at jeg i den kommende tid mange 
gange vil komme i den situation, at jeg 
ikke kan imødekomme lokale ønsker, der 
fremsættes om hastighedsbegrænsning. 
Spørgsmålet har været indgående drøftet 
i det høje ting og i det udvalg, der behand- 
lede lovændringerne. Der var ved den lej- 
lighed ingen tvivl om, at det var nødven- 
digt at søge frem til nogenlunde ensartede 
regler landet over. 

Om denne mellemstrækning vil jeg sige, 
at det ikke vil forekomme nogen motor- 
kørende rimeligt at gennemføre en hastig- 
hedsbegrænsning på denne vejstrækning, 
og efter mit skøn vil det være farligt og 
få uheldige konsekvenser at søge en hastig- 
hedsbegrænsning gennemført på områder, 
hvor ingen ansvarsbevidst vejfarende kan 
finde den rimelig. 

Til sidst vil jeg gerne sige til det ærede 
medlem, at det er ikke mig bekendt, at de 
lokale myndigheder, efter at afgørelsen er 
truffet, har rettet nogen henvendelse til 
justitsministeriet, i hvert fald er ingen 
henvendelse rettet til mig, og så vidt jeg er 
orienteret, har byrådet i hvert fald foreløbig 
taget den trufne afgørelse til efterretning. 

Hermed sluttede spørgsmålet, og spørge- 
tiden var dermed til ende. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
forlængelse af lov om bortsalg af visse brugte 
personmotorkøretøjer. 

(Anden behandling findes i tidenden 
sp. 229). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 홢- , 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 135 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
yderligere forlængelse af lov om bemyndigelse 
til opretholdelse af en dansk styrke i udlandet. 

(Anden behandling findes i tidenden 
sp. 230). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 125 stemmer mod 5; 6 med- 
lemmer tilkendegav, at de hverken stemte 
for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om ind- 
fødsrets meddelelse m. v. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 25, 
fremsættelsen i tidenden sp. 42). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Axel Ivan Pedersen: Jeg foreslår, at lov- 
forslaget henvises til indfødsretsudvalget. 

Uden forhandling eller afstemning 
vedtoges dette forslag. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om ind- 
og udførsel af fisk. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 23, 
fremsættelsen i tidenden sp. 32). '홢 


